
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 287
Er ministeren enig i, at det for at nå miljømålene på en omkostningseffektiv
måde i anden planperiode vil være nødvendigt at genindføre randzoner på et
langt større areal end de 25.000 ha, der følger af den netop indgåede vækst-
aftale, og at der med aftalen derfor er tale om en udsættelse af randzoner, el-
ler følger det af regeringens aftale med oppositionen at yderligere randzoner
ikke vil blive anvendt som virkemiddel i 2016-21?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steen Gade (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. april 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Steen.Gade@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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